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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

 
Παρασκευή, 12 Απριλίου 2024 

  
 
Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Ζαχαράκη Σοφία 
  
Θέμα: «Απλήρωτα παραμένουν τα ΚΔΑΠ ΑΜΕΑ για τις υπηρεσίες τους 
σε ωφελούμενους άνω των 22 ετών» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Η χρηματοδότηση του προγράμματος της παιδικής προστασίας που ανήκει στο 
ΕΣΠΑ ’21-’27 περιλαμβάνει τα ΚΔΑΠ, ΚΔΑΠ ΜΕΑ, και τους βρεφονηπιακούς. 
Με την ΚΥΑ 47217/23 (ΦΕΚ 3418/Β/20-5-23) καθορίστηκε το πλαίσιο της 
δράσης που αφορά μεταξύ άλλων και στην πρόσβαση ατόμων με αναπηρία σε 
υπηρεσίες δημιουργικής απασχόλησης. Με το άρθρο 35 του Ν. 5092/2024 
(ΦΕΚ 33/Α/2024), έγιναν αναγκαίες βελτιώσεις στο σχετικό νομοθετικό 
πλαίσιο τροποποιώντας την παρ. 9 του άρθρου 104 του Ν. 4941/2022. 
 
Όμως καθυστερεί ανησυχητικά η καταβολή της αποζημίωσης των ΚΔΑΠ ΑμεΑ, 
για τις υπηρεσίες που έχουν παρασχεθεί στα δικαιούχα-ωφελούμενα άτομα με 
αναπηρία που έχουν υπερβεί τα 22 έτη ηλικίας. Παραμένει σε εκκρεμότητα η 
έκβαση της χρηματοδότησης της ΕΕΤΑΑ (Ελληνική Εταιρεία Τοπικής 
Ανάπτυξης και Αυτοδιοίκησης), ώστε στη συνέχεια να ακολουθήσουν οι 
χρηματοροές στα Κέντρα. Να σημειώσουμε ότι τα Κέντρα αυτά, τα οποία 
συνδράμουν στην κοινωνική πρόνοια για την οικογένεια, δεν έχουν λάβει 
χρήματα καθόλου από την έναρξη της φετινής περιόδου για την παραπάνω 
κατηγορία ωφελούμενων. 
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Επιπλέον με την σχετική νομοθεσία αντιμετωπίζονται τα χρηματοδοτικά κενά 
μόνο της περιόδου 2023-2024. Ως εκ τούτου υπάρχει προβληματισμός για την 
επίτευξη της ένταξης των ατόμων με αναπηρία, άνω των 22 ετών, στα 
προγράμματα του επόμενου κύκλου, δηλαδή της περιόδου 2024-2025. 
 
Ερωτάσθε κα Υπουργέ, 
 

1. Προτίθεστε να προβείτε σε ενέργειες ώστε να ακολουθήσει η καταβολή 
χρημάτων στα ΚΔΑΠ ΑμεΑ για τους δικαιούχους άνω των 22 ετών, 
ώστε οι δικαιούχοι να μην βρεθούν σε απομόνωση και κοινωνικό 
αποκλεισμό; 
 

2. Πώς θα εξασφαλιστεί η ομαλή λειτουργία των δομών όταν το κράτος 
δεν φροντίζει για την έγκαιρη χρηματοδότησή τους; 

 
3. Σε τι ενέργειες θα προβείτε για να αποκτήσουν μια ισοδύναμη και χωρίς 

αποκλεισμούς πρόσβαση τα άτομα με αναπηρία σε Υπηρεσίες 
δραστηριοτήτων απασχόλησης; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
  

                                Καζάνη Αικατερίνη  
 

                                  
 




